

Amazing 中国
CHINA 中国

7D5N

北京 + 天津

BEIJING + TIANJIN

Tour Code: COP-4 (MH)



China
中国



Temple of Heaven
天坛



Tianjin Eye
天津之眼



The Page One Bookstore
北京坊PAGE ONE图书馆



Shougang Park
首钢园

行程次序，以当地旅社安排为准。
Sequences of Itinerary are subject
to local arrangement.



Tianjin Italian Style Area
意式风情区



Wangfujing Avenue
王府井大街



Taikoo Li Sanlitun
三里屯太古里

精简行程：

第一天 启程 ✈ 北京 (机上用餐)

- ☑ 机场办理手续

第二天 北京 🚗 (150公里) 天津 (午)

- ☑ 五大道
- ☑ 意式风情区
- ☑ 古文化街
- ☑ 车游海河风景
- ☑ 外观天津之眼

第三天 天津 🚗 (150公里) 北京 (早/午)

- ☑ 天坛
- ☑ 前门仿古商业街
- ☑ 大栅栏步行街
- ☑ 鲜鱼口美食街
- ☑ 北京坊Page One网红图书馆

第四天 北京 (早/午)

- ☑ 天安门广场
- ☑ 外观国家大剧院
- ☑ 故宫
- ☑ 王府井大街
- ☑ 和平果局

第五天 北京 (早/午)

- ☑ 居庸关长城
- ☑ 外观鸟巢
- ☑ 外观水立方
- ☑ 簋街 (美食不夜街)
- ☑ 三里屯太古里

第六天 北京 (早/午/晚)

- ☑ 颐和园
- ☑ 首钢园 (滑雪大跳台)
- ☑ 模式口历史文化街区

第七天 北京 ✈ 回程 (早/机上用餐)



- 酒店住宿 (5晚)
- ✓ 天津伯派乐商务酒店或同级 x1晚
 - ✓ 北京米佳丽呈酒店或同级 x3晚
 - ✓ 北京东方安颐酒店或同级 x1晚

观光景点：

天津

- ◆ **五大道** - 天津最高档的住宅区之一，五大道已成为天津最知名的观光景点之一，那些风格各异的欧陆风情小洋楼，使这里成为天津的“万国建筑博览会”。
- ◆ **天津意式风情区** - 又称“新·意街”，是天津市河北区的一处具有意大利风情的旅游风景区，亦是亚洲唯一一处具有意大利风格的大型建筑群，被称作新·意街、意大利风情区或海河意式风情区。
- ◆ **古文化街** - 天津市南开区的一条由仿中国清代民间小式店铺组成的商业步行街，原为以天津天后宫为中心的“宫南大街”和“宫北大街”，是天津最早的文化、宗教和商贸聚集之地。目前，古文化街北起通北路，南至水阁大街，全长687米，宽5米。

北京

- ◆ **天坛** - 中国现代最大坛庙建筑，它乃明、清两代帝王祀天祈谷的坛庙，主要包括祈年殿、皇宇、回音壁、圜丘、斋宫等。
- ◆ **天安门广场** - 位于北京市中心，可容百万人举行集会是世界名城中最大的广场。
- ◆ **故宫** - 又名紫禁城，是明清两代皇帝住过的皇宫。它位于北京市中心，面积达72万平方米，是世界上规模最大的宫殿建筑群。故宫可以分为两大部分，南为工作区，即外朝，北为生活区，即内廷。外朝内廷的所有建筑排列在中轴线上，东西对称，秩序井然。
- ◆ **王府井大街** - 全长约1600米的王府井大街是最受北京人民喜爱的商业区，也是全国著名的购物天堂。王府井大街作为北京的寸金之地，每天的销售额可以说是“日进斗金”。
- ◆ **居庸关万里长城** - 长城全长6000多公里，是世界上最伟大的建筑之一。长城始建于秦始皇时期，经过历代的增补修筑，现在我们能看到的长城几乎都是明代所建。
- ◆ **颐和园** - 原名清漪园，始建于公元1750年；1860年的第二次鸦片战争中，清漪园被英法联军烧毁；1886年，清政府挪用海军，军费等款项重修，并于两年后改名颐和园，作为慈禧太后晚年的颐养之地。
- ◆ **首钢园** - 首钢始建于1919年，是百年首钢工业文化的发祥地，园区景致独特，自然山水与工业遗存、体育与冬奥文化融为一体，已被列为北京市绿色生态示范区。首钢滑雪大跳台选址首钢老工业园区北区，是2022年北京冬奥会自由式滑雪大跳台和单板滑雪大跳台比赛项目场馆。
- ◆ **三里屯太古里** - 前称三里屯VILLAGE、新三里屯，是一个低密度综合商业项目，由香港公司太古地产发展和拥有100%权益。



- ✓ 5早餐/5午餐/1晚餐
- 风味餐：
 - ★ 北京烤鸭
 - ★ 粤菜风味
 - ★ 老北京风味
 - ★ 老北京炸酱面
 - ★ 四川风味



- ✓ 珠宝店
- ✓ 特产店
- ✓ 中药店

自费项目：老北京杂技表演 + 天津西开教堂 + 漫步什刹海 + 烟袋斜街 + 车游长安街夜景【人民币 450/人】

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日，公众假期，天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行，会或否事先通知。

备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。



Forbidden City
故宫



Summer Palace
颐和园



Great Wall
居庸关长城

SCHEDULE

D1 DEPARTURE ✈️ BEIJING (MOB)

- ☑ Check in at airport

D2 BEIJING 🚌 (150km) TIANJIN (L)

- ☑ Five Great Avenues
- ☑ Tianjin Italian Style Area
- ☑ Tianjin Ancient Culture Street
- ☑ Haihe Scenic Line by coach tour
- ☑ Tianjin Eye (Outlook)

D3 TIANJIN 🚌 (150km) BEIJING (B/L)

- ☑ Temple of Heaven
- ☑ Qianmen Street
- ☑ Dashilan Street
- ☑ Xianyukou Delicacy Street
- ☑ The Page One Bookstore

D4 BEIJING (B/L)

- ☑ Tiananmen Square
- ☑ National Centre for the Performing Arts (Outlook)
- ☑ Forbidden City
- ☑ Wangfujing Avenue
- ☑ He Pingguo Bureau Street

D5 BEIJING (B/L)

- ☑ Great Wall
- ☑ National Stadium (Outlook)
- ☑ National Aquatics Centre (Outlook)
- ☑ GuiJie Street
- ☑ Taikoo Li Sanlitun

D6 BEIJING (B/L/D)

- ☑ Summer Palace
- ☑ Shougang Park
- ☑ Modekou Old Street

D7 BEIJING ✈️ DEPARTURE (B/MOB)



- ✓ Jewellery Pearl Shop
- ✓ Local specialty Shop
- ✓ Traditional Chinese Medicine Shop

TOURIST ATTRACTIONS:

TIANJIN

- ◆ **Five Great Avenues** - Wudadao, literally "The Five Avenues" is a tourist and up-scale residential area in Heping District, Tianjin, China.
- ◆ **Tianjin Italian Style Area** - was formerly the only Italian concession outside the country . of large buildings. During its promotion as a commercial real estate project, it was called Xinyi Street , Italian Style District or Haihe Italian Style District and officially named Ichinomiya Garden Historical and Cultural Block.

BEIJING

- ◆ **Temple of Heaven** - is a place where the Ming & Qing Dynasty went to worship Heaven and pray for good harvest.
- ◆ **Tian An Men Square** - Tian An Men Square is the largest square in the world and can hold about one million people in the same time. It is surrounded by the Forbidden City in the north, the Great Hall of People in the west and museums of Chinese History and Chinese Revolution in the east.
- ◆ **Forbidden City** - the largest and best-preserved collection of ancient buildings in China. The complex is divided into two sections - Inner Court - the living quarters and Outer Court - the working area.
- ◆ **Great Wall** - is a series of stone and fortifications in China, built, rebuilt and maintained between 5th Century and 16th Century to protect the northern borders of Chinese Empire from Xiongnu attacks during the rule of successive dynasties.
- ◆ **Summer Palace** - this Imperial Garden covers area of 290 hectares. Longevity Hill and Kunming Lake are the few beautiful sites in Summer Palace. UNESCO included the Summer Palace on its World Heritage List. It declared the Summer Palace "a masterpiece of Chinese landscape garden design.
- ◆ **Shougang Park** - Shougang Park founded in 1919, is the birthplace of Shougang's century old industrial culture. The natural landscape is integrated with industrial relics, sports and Winter Olympic culture. Shougang ski jump platform is located in the north area of Shougang old industrial park. It is the venue for Freestyle Ski Jump platform and snowboard ski jump competition in 2022 Beijing Winter Olympic Games.
- ◆ **Taikoo Li Sanlitun** - formerly Sanlitun Village, is a shopping center in the Sanlitun area of the Chaoyang District in Beijing, China. It comprises 19 buildings on two sites that are a few minutes walk from each other.



✓ 5 Breakfast / 5 Lunch / 1 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Roasted Duck
- ★ Sichuan Cuisine
- ★ Noodles with Soybean Paste
- ★ Old Beijing Cuisine
- ★ Cantonese Cuisine



HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)

- ✓ Tianjin Bopailie Business Hotel or similar class x1 Night
- ✓ Beijing Mijia Licheng Hotel or similar class x3 Nights
- ✓ Beijing Orient-Anyi International Hotel or similar class x1 Night

Optional Tour: Old Beijing Acrobatics Show + St. Joseph's Cathedral Church + Shisha Lake Bar Street + Skewed Tobacco Pouch Street + Chang An Avenue Night View [RMB 450/pax]

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

General Information

· 北京 BEIJING ·



货币 Currency 	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card 	* 致电信用卡中心, 以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate 	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 <small>*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*</small>	拨号代码 Dial Code 	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage 	Voltage - almost always 220 V 电压 - 220伏特	插座 Power Socket 	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different 	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance 	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机, 以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather 	<input type="checkbox"/> Spring 春季 3月 - 5月 Mar to May 10°C ~ 25°C <input type="checkbox"/> Summer 夏季 6月 - 8月 Jun to Aug 33°C ~ 22°C <input type="checkbox"/> Autumn 秋季 9月 - 11月 Sep to Nov 24°C ~ 9°C <input type="checkbox"/> Winter 冬季 12月 - 2月 Dec to Feb 10°C ~ -3°C <small>*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*</small>		
飞机型号 Aircraft Type 	A330 B737 B787		

Departure Date: 出发日期:	<input type="text"/>	Flight : 航班行程:	<input type="text"/>
Tour Fare: 团费:	<input type="text"/>	Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:	<input type="text"/>
Tipping: 小费:	<input type="text"/>	Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	<input type="text"/>
Visa: 签证:	<input type="text"/>	Travel Insurance: 旅行保险:	<input type="text"/>
		TOTAL : 总数:	<input type="text"/>

GD Partner: